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Besluitenlijst Presidium      

Datum: 3 juni 2021 

Aanwezig: dhr. W. Kolff – voorzitter  

   mw. I. Koene – Gewoon Dordt 

     mw. K. Kruger – Groen Links 

  dhr. W. van der Kruijff - CDA 

   dhr. M. Merx – VVD 

   dhr. A. Polat – D66 

   dhr. R. Portier – SP  

   dhr. D. Schalken – BVD 

   dhr. J. Veldman – CU/SGP 

   dhr. C. van Verk – PvdA 

  mw. A. Wepster – griffier  

Afwezig: dhr. D. van Leeuwen – PVV     

   mw. M. Stolk - VSP  

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en de agenda wordt met instemming van de leden 

vastgesteld.  

2. Mededelingen 

Er zijn geen mededelingen 

 

3. Verslag 22 april 2021  

De heer Van Verk vraagt wanneer het Presidium de Gedragscode integriteit kan 

verwachten. De griffier geeft aan dat dit naar verwachting september is.  

 

Bij punt 5 staat in het besluit dat het besluit geldt voor 'de dag van de raadsvergadering', 

hier is bedoeld '24 uur voor de vergadering'. De griffier past dit aan.  

 

4. Fysiek vergaderen 

Het eerder starten met fysiek vergaderen voor alle commissies lukt in het lopende 

schema niet voor het zomerreces. Daarnaast kunnen er vanwege de geldende normen 

nog geen drie commissies parallel fysiek vergaderen.  

Gevraagd wordt te kijken welke elementen uit het fysiek vergaderen meegenomen 

kunnen worden voor toekomstig gebruik. De griffier neemt dit mee.  

 

Besloten wordt: 

- De gemeenteraad vergadert vanaf heden binnen de geldende normen fysiek in de 

vergaderzaal op het stadhuis.  

- Iedere commissie vergadert tot het zomerreces minimaal één keer fysiek in 

vergaderkamer 1 op het stadskantoor. 

- De commissies vergaderen na de zomer parallel. Als de coronanormen het toestaan 

liefst drie fysieke vergaderingen. Anders 1 of 2 commissies fysiek en één digitaal.  

 

5. Raadslid, is dat wat voor mij? 

Gevraagd wordt naar de deelname vanuit de raad. Er worden vier raadsleden gevraagd, 

daarmee kan niet iedereen zich presenteren. De griffier geeft aan dat het een A-politieke 

bijeenkomst. Het is de bedoeling de Dordtenaar te informeren over het 
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raadslidmaatschap en dat op een zo objectief mogelijke manier. Het is dus niet de 

bedoeling dat de raadsleden over hun partij en standpunten gaan vertellen, maar hoe het 

raadslidmaatschap werkt. Helaas is er slechts 1,5 uur, dus partijen koppelen aan de 

deelnemers is lastig. Gezorgd wordt voor één webpagina waar de deelnemers naar 

verwezen wordt waarop van iedere partij een telefoonnummer, mailadres en webadres 

staat. Zo kunnen de deelnemers zelf contact zoeken met de partij(en) die zij graag 

willen. 

Desgevraagd licht de griffier toe dat ook aandacht besteed zal worden aan het 

commissielidmaatschap.  

Voor wat betreft financiën heeft de griffier op dit moment een beter beeld dan op het 

moment van schrijven van het voorstel. De technische ondersteuning zal ongeveer 

€3.000 bedragen en daar komen opmaak en plaatsing van twee advertenties bij in AD de 

Dordtenaar. De advertenties in Dordt Centraal komen op de gemeentepagina's en 

brengen geen extra kosten met zich mee.  

Mogelijk kan na de zomer nog een soort markt plaatsvinden waarbij partijen en 

deelnemers elkaar kunnen ontmoeten.  

Het Presidium vindt het Webinar een goed idee en stemt ermee in.  

6. Rondvraag 

De heer Schalken vraagt of de zomerbbq doorgaat. Dit is het geval. Hierbij worden ook 

de partners uitgenodigd. Uiteraard dient dit binnen de dan geldende normen te worden 

georganiseerd. De bijeenkomst vindt plaats in het Wantijpaviljoen.  

Mevrouw Koene vraagt hoe zij informatie over de Wolwevershaven kan verkrijgen. Hier is 

meermaals om gevraagd. Hierop dient het college aangesproken te worden.  


